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The Hong Kong Institute of Directors Annual Dinner cum 
Presentation Ceremony of Directors Of The Year Awards 2019

香港董事學會週年晚宴暨「2019年度傑出董事獎」頒獎典禮

Category: Non-listed Companies - Executive Directors
類別：非上市公司 － 執行董事

Ir Tong Sidney Pui Keung
唐培強工程師

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Ir Tong Sidney Pui Keung is a passionate executive director who has transformed Lik Kai Engineering Co. Ltd. into one 

of the profitable and innovative companies with remarkable implementation of best practices in corporate governance 

and leadership skills. Ir Tong sets strategic directions to expand company business. To generate a sense of belonging 

among the staff, he advocates continuing learning and promotes a culture of professionalism with sound judgement, 

independence and open-mindedness in management style.   Ir Tong merits the Award for his contribution to his 

company and the industry.

唐培強工程師是位充滿熱忱的執行董事，藉著實踐最佳企業管治和卓越領導能力將力佳工程有限公司變

革成為具盈利能力和富創造力的公司，同時訂定策略方向擴展公司業務。唐工程師提倡持續進修，以精

明判斷、獨立和開明的管理作風推廣專業文化，培養各員工對公司的歸屬感。唐工程師值得獲頒此獎項

以表揚他對所屬公司和業界的貢獻。

Ir Tong Sidney Pui Keung
Executive Director, 
Lik Kai Engineering Co. Ltd. and Trustful Engineering & Construction Co. Ltd. 
力佳工程有限公司及卓譽建築工程有限公司執行董事唐培強工程師

Executive Director, 
Lik Kai Engineering Co. Ltd. and Trustful Engineering & Construction Co. Ltd. 
力佳工程有限公司及卓譽建築工程有限公司執行董事
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Embracing Innovation for Sustainable Growth 擁抱創新 持續發展
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It is my great honour receiving the Directors Of The Year Awards 2019. This Award is not just an individual achievement 

but rather the recognition of the dedication and devoted efforts by all executives of the company.

We have strived to rejuvenate our company to meet the fast pace construction requirements as well as the challenge of 

the advanced technology. Learning from the Bible Proverbs 4:23, “Above all else, guard your heart, for everything you 

do flows from it”, we embarked our metamorphosis from the top management ourselves and developed our own Twelve 

Governance System. Keeping abreast of the latest industry development and the application of the state-of-the-art 

technology, we have transformed our company to a higher level effectively and efficiently. We developed our own 

training route for our staff to facilitate enhancement and career development for our staff. Our continuous efforts paid 

off with the yield increased to 20 times in the past 10 years.

Last but not least, I would express my gratitude to our mother company for the unfailing support to allow me and my 

team to chase and materialize our dreams. 

本人很榮幸獲得本年度傑出董事獎。此獎不只是個人的成就，更是肯定公司團隊在追求卓越所付出的

努力。

過去十年，力佳因應建築工程巿場及科技的進步而不斷轉型。我以聖經箴言四章23節：「你要保守你心，

勝過保守一切，因為一生的果效是由心發出。」的教導，帶領管理層作出蛻變，以「十二道監控」監管公

司的運作流程，並洞悉巿場發展，運用最新科技，為員工提供培訓，以提升公司及員工的發展。經過蛻

變，力佳卓譽的業務在過去十二年上升了二十倍。

最後，本人謹向母公司對本人及公司團隊的全力支持致謝，讓團隊可以追求及實現我們的夢想。

Message from Awardee 得獎者的話

Together We Excel - Lik Kai is proud to be the Merit 
Award winner of the 2017 HKMA Quality Award
高峰再闖—力佳榮獲2017年「優質管理獎」優
異獎

Together We Dream – The senior management is 
planning ahead
夢想同尋—管理層共商公司未來計劃

Together We Accomplish - Ir Sidney Tong joined 
the Mid-autumn Festival gathering with the 
elderlies
成果共享—唐培強工程師在中秋送暖活動中
與長者歡聚
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